

第比利斯

格鲁吉亚

伊拉克利·加里巴什维利总理

总理阁下：

值此中华人民共和国和格鲁吉亚建交30周年之际，我谨代表中国政府，并以我个人的名义，向你并通过你，向格鲁吉亚政府和人民致以诚挚的祝贺和良好的祝愿。

建交30年来，中格关系保持健康稳定发展。双方政治互信持续巩固，各领域务实合作扎实推进，人文交流日益密切。

我愿同你一道努力，以中格建交30周年为契机，不断深化两国各领域互利合作，丰富中格友好关系内涵，造福两国和两国人民。

祝工作顺利、身体健康。

祝中格友谊万古长青。

中华人民共和国国务院总理 李克强

2022年6月9日于北京

(unofficial translation)

9 June 2022, Beijing

H.E. Mr. Irakli Garibashvili,  
Prime Minister of Georgia  
Tbilisi

Your Excellency,

On the occasion of the 30th anniversary of the establishment of diplomatic ties between the People's Republic of China and Georgia, on behalf of the Chinese government and in my own name, I would like to extend my sincere congratulations and best wishes to you, as well as Georgian government and people.

Over the past 30 years since the establishment of our diplomatic ties, China-Georgia relations has maintained sound and steady development. The two sides have enhanced political trust continuously, made solid progress in pragmatic cooperation in various fields, with people-to-people and cultural exchanges increasingly strengthened.

I would like to work together with you and take the 30th anniversary of our diplomatic ties as an opportunity to continue deepen our cooperation of mutual benefits in various fields, enrich the connotation of China-Georgia relations and friendship and benefit our two countries and peoples.

Wish you success in work and good health.

May China and Georgia enjoy everlasting friendship.

Li Keqiang

Premier of the State Council of the People's Republic of China